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Datum 10 juni 2020

Steller vragen Peter Paul Lippinkhof – D66

Over agendapunt Gemeenteraadsvergadering 11 juni 2020. 7. Plan van aanpak 
fietsveiligheid

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

In de aanpak van de knelpunten is vooral teruggekeken naar de ongevallen de laatste jaren. 
Recent zijn een aantal aanpassingen gedaan aan de 3B rotondes, op de Van Beethovenlaan, 
Bachlaan en Prins Bernardlaan. Deze aanpassingen zijn de fietsveiligheid niet ten goede 
gekomen, gezien een aantal ongelukken die hier de laatste maanden hebben plaatsgevonden, 
waarvan zeker één helaas met dodelijke afloop. 

1. Hoe worden dit soort acute problemen voor de verkeersveiligheid gesignaleerd en 
aangepakt?

Antwoord:
Signalen over (nieuwe) onveilige verkeerssituaties bereiken ons door meldingen, klachten en 
eigen waarnemingen. Deze worden gedeeld met de verantwoordelijke afdeling waarbij 
gekeken wordt welke verbeteringen uitgevoerd kunnen worden. 
Ook treden wij regelmatig in overleg met de politie om exacte achtergrond en oorzaak van 
bepaalde ernstige ongevallen te achterhalen. Indien nodig treffen wij op basis van de 
bevindingen van de politie maatregelen om de situatie te verbeteren. 

Toelichting (indien nodig):


